## 02/07 Children Worship Video 兒童主日敬拜視頻

Winter quarter theme: The Mission Begins

Monthly theme: The Church Grew

**Session 1: Phillip and the Ethiopian (Acts 8)** 

Memory verse: 2 Chronicle 16:9

Happy Sunday everyone! ②.

This month's theme is the growth of the church.

Acts is the history of the early church, and Acts is actually the Acts of the Holy Spirit.

The spread of the gospel is the work of the Holy Spirit.

The story of Philip and the Ethiopian eunuch is a typical example.

In this story, we see that

It was the Holy Spirit who saw the need of the Ethiopian eunuch;

It was the Holy Spirit who called Philip to change his missionary schedule and turned to the desert road to Gaza;

It was the Holy Spirit who foresaw the Ethiopian's reading the scriptures from the prophet Isaiah on Jesus' crucifixion;

It was the Holy Spirit who asked Philip to explain the scriptures to the Ethiopian.

This adventure in the desert turned this Gentile from Ethiopia into a believer and he was baptized immediately.

This is how the gospel spread.

These seeming coincidences are all the work of the Holy Spirit.

And the work of the Holy Spirit has been the same from the past to the present.

Today's video starts with a question that children are interested in: What is God doing every day? This question is relevant to our role in God's plan of salvation.

We were once like the Ethiopian who needed help, or like Philip who was called to spread the gospel.

Parents are encouraged to talk with the kid about how they became a believer or how they worked with God to share the gospel with others.

Children love to hear testimonies!

## **Action points:**

- 1. Talk to the children about your own conversion testimony or any experience of sharing the gospel with others.
- 2. Encourage your child to memorize the memory verse.

Next week

Session: Paul met Jesus (Acts 8-9)

May the Lord richly bless you and your family!

冬季主題: 使命開始

二月主題: 教會增長; 第一課: 腓利和衣索匹亞太監(徒8) 金句: 歷下 16:9

大家主日平安! ②

這個月的主題是教會的增長.

使徒行傳就是初代教會史, 而使徒行傳其實就是聖靈行傳.

福音的廣傳是聖靈的作為.

腓利和衣索匹亞太監的故事就是一個典型的例子.

在這個故事中, 我們看到

是聖靈看到衣索匹亞太監的需要:

是聖靈揀選腓利,讓他改變宣教行程,轉去加薩的曠野路上;

是聖靈預知衣索匹亞太監會讀到先知以賽亞預言耶穌受難的經文:

是聖靈要腓利去和衣索匹亞太監解釋經文的意義.

這曠野中的奇遇讓這位來自衣索匹亞的外邦人當下受感就相信受浸了. 福音就這樣傳開了.

這些表面看似的巧合, 都是聖靈的工作. 而聖靈的工作從過去到現在都是一樣的.

今天的視頻從一個孩子們有興趣的問題開始: 上帝每天在做什麼? 從這個問題回歸到我們每個人在上帝救贖計劃中的角色.

我們都曾像那位需要被幫助的衣索匹亞人,也可能是被呼召去傳福音的腓利. 家長們不妨和孩子談談自己是如何信主的,或是如何與神同工傳福音給別人的經歷.

孩子們對聽見證有極大的興趣呢!

## 心動不如行動:

- 1. 和孩子們談談自己如何信主的見證或是傳福音給別人的經歷.
- 2. 鼓勵孩子背誦每週的金句.

下週第二課: 保羅遇見耶穌 (徒 8-9)

願神賜福您與家人!